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Interlandelijke adoptie  -  Sri Lanka

Sinds 1992 werden in Vlaanderen 48 adopties uit Sri Lanka uitgesproken. De laatste 
jaren is dat aantal echter gestagneerd. Uit het antwoord op een schriftelijke vraag (nr. 
613 van 29 juni 2018) blijkt dat Sri Lanka systematisch geen kinderen meer toewijst aan 
Vlaanderen. Dat is de reden dat het kanaal werd stopgezet in 2017. 

Eind 2017 werd in een Nederlandse reportage ‘Zembla’ bevestiging gevonden voor het 
bestaan van zogenaamde ‘babyfarms’. 
 
1. Wat is de reden voor het feit dat Sri Lanka geen kinderen meer toewijst aan 

Vlaanderen? Is het bestaan van ‘babyfarms’ niet de reden voor het stopzetten van 
het adoptiekanaal?

2. Wordt er onderzoek - nationaal of internationaal - gedaan naar de ‘babyfarms’ in Sri 
Lanka? Wat is de impact daarvan op de uitgesproken adopties uit Sri Lanka?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 665 van 23 augustus 2018
van LORIN PARYS

1. Er is geen bepaalde reden waarom aan Vlaanderen geen kinderen worden 
toegewezen: het totaal aantal interlandelijke adopties uit Sri Lanka is rond 2012 
gedaald tot slechts een paar kinderen per jaar. De kans dat één daarvan in 
Vlaanderen terecht zou komen is natuurlijk heel klein. Zoals u correct las in het 
antwoord op uw vraag 613 ligt de reden dat het kanaal stopgezet werd, in het 
uitblijven van plaatsingen.
Vermoedelijk heeft de eerder plotse vermindering van interlandelijke adopties in Sri 
Lanka te maken met een beleidsbeslissing om vooral in te zetten op binnenlandse 
oplossingen, zoals binnenlandse adopties en ondersteuning van kwetsbare gezinnen.

2. Onze administratie is niet op de hoogte van eventuele onderzoeken naar “baby 
farms” of frauduleuze adoptiepraktijken in Sri Lanka.


